
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S- 455 (19int04498) 
 
Datum indiening: 21-10-2019 
 
Onderwerp:  Financieel jaarverslag Pluryn 2018  
 
Naam indiener: Ard op de Weegh 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding 
Op 18 oktober heeft Pluryn de jaarstukken 2018 met een goedkeurende accountants-
verklaring afgerond. Over 2018 werd een verlies geleden van 15,6 miljoen euro (bij een 
omzet van 411 miljoen, een algemene reserve per 31 december 2018 van 23,7 mln. en een 
solvabiliteit van 20,7%). In het bijbehorend persbericht wordt enerzijds toegegeven dat een 
belangrijke oorzaak ligt in de bedrijfsvoering (en de toegenomen omvang en complexiteit 
door fusies en overnames), anderzijds wordt gesproken over het ‘in het afgelopen jaar in 
nauw overleg met alle stakeholders stevige bedrijfsmatige maatregelen doorvoeren’. Een 
transitiesubsidie van 32 miljoen moet mogelijk nog gedeeltelijk worden terugbetaald aan 
landelijke instanties. 
Pluryn is een landelijk werkende organisatie, maar met een stevige basis in onze regio en 
onze gemeente. 
 
Onze vragen. 
  
1. Wanneer heeft het College kennis genomen van de omvang van de financiële 
problematiek bij Pluryn? 
2. Wat is uw taxatie van de ernst van de situatie? 
3. Wanneer zijn hierover gesprekken gestart (al dan niet via de regio) en waarom heeft u de 
raad (of de raden van de regiogemeenten) hierover tot op heden niet geinformeerd? 
4. Wat is op dit moment de tussenstand in de gesprekken over de kostendekkendheid van 
de tarieven?  
5. Hoe werkt dit door naar de komende regionale aanbesteding, waarover u tot op heden 
geen stukken heeft willen delen met de raad ondanks verzoeken hiertoe via de griffie? 
6. Is er naast het onder bijzonder beheer plaatsen door de banken, ook sprake van een vorm 
van bijzonder beheer door de gemeenten mede gericht op het bewaken van de kwaliteit van 
de bij Pluryn gecontracteerde zorg (en daarmee ook de werkomstandigheden van in onze 
gemeente woonachtig personeel)? 
 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Ard op de Weegh, Burgerbelangen OverBetuwe (BOB) 
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